
D
48

2I
 (Y

X
) s

ht
 0

6/
14

 E
 <

D
48

2>
 

>>
N

SC
>A

SV

  

        

《外國賬戶稅務合規法案》回覆便條
FATCA Return Sheet

    

戶口資料 Account Information

致 : 恒生銀行有限公司 (「貴行」)
To : Hang Seng Bank Limited (the “Bank”)

請簽署下列回條及連同所需文件一併交回。如閣下並非美國公民但閣下的出生地為美國，請簽署並交回《外國賬戶稅務合規法案》補充資料

表，及提供說明以證實閣下的非美國身份(甲部及丙部)。

Please sign and return the following sheet with your requested documentation(s). In case you are not a U.S. citizen but your birthplace is in U.S., 
please also sign and return the FATCA Supplementary Information Sheet with explanation to support your non-U.S. status (Part A and Part C).

閣下可塡寫下列表格及連同所需文件一併寄回下列郵政信箱或於就近分行遞交：

PLEASE COMPLETE AND RETURN THE FOLLOWING SHEET WITH THE REQUESTED DOCUMENTATION BY MAILING TO THE P.O. 
BOX ADDRESS AS BELOW OR HAND THEM IN AT YOUR BRANCH:

恒生銀行有限公司

香港郵政總局

郵政信箱11280號

HANG SENG BANK LIMITED
P.O. Box No.11280 
General Post Office Hong Kong

客戶姓名 (英文)
Name in English

本人，通過在此格中加上剔號，謹此聲明隨附本法案回條所提供的資料屬準確無誤。
I, by ticking this box declare the information provided along with this FATCA Return Sheet to be correct and accurate.

客戶簽署 Signature(s) of Customer

日期(日/月/年)

Date(DD/MM/YY): ______________________________________________

_____________________________________________________
請用留存本行之印鑑簽署 Please use signature(s)/chop(s) filed with the Bank

S.V.

X

日期(日/月/年)

Date(DD/MM/YY)

聲明  Declaration

[            ]

身份證明文件類別
ID Document Type

香港身份證 
HKID Card

謢照 
Passport

其他 
Others:____________

身份證明文件號碼 
ID Document No. 

客戶姓名 (中文)
Name in Chinese


